
Referat fra

Generalforsamling i Laven Borgerforening d 2-11-10

Årets Emne: Alternativ energi.
Se referatet – Se hjemmesiden.

Tilstede var et antal af byens borgere samt bestyrelsen, undtagen Lene Andersen og Jan Niebuhr.

Pkt 1: Edvard vælges til ordstyrer.
Ordstyreren konstaterer, at Generalforsamlingen er indkaldt for sent. og at hvis nogen har
indvendinger må de rette henvendelse til Formanden – som så indkalder til en ny
Generalforsamling.

Pkt 2: Formandens beretning  flg blev omtalt:
Julearrangement for seniorer
Juletræ
Fastelavn
Sct. Hansfest
Sommerfest
Andre opgaver omkring: togdrift, friskole, antenner langs jernbanen o
Drejebøger
Hjemmeside
Forsikringer
Se beretningen på www. Laven.dk

Der har været indlæg i Kløverbladet om Størudsætning og robaner  og der har som forventet været
kommentarer til dette. Igangsættelsen ligger ikke lige om hjørnet !

Pkt.3 : Kassererens beretning. Regnskabet accepteret.

Pkt. 4: Indkomne forslag

Pkt. 5: Kontingentfastsættelse: 150 kr for par og 75 kr for enlige.

Pkt 6: Valg til bestyrelsen:
           Lene og Agnete fratræder.
           Jonathan Szlato har meldt sig
           Jesper   melder sig.

           Suppleanter: Asbjørn og Niels Mørch.

            Revisorer: Edvard og Flemming Wurtz

Pkt 7 Evt:  Jesper spørger ind til fælles varmeanlæg for byen med vedvarende energi og til projekt
beboerhus.



Hardy fortæller om tilsyn på Terrassen og konklusionen er: at det bliver for dyrt og besværligt at
indrette beboerhus her. Der er planer om at bygge eget beboerhus – dette er et projekt, som kommer
til at køre det kommende år.

Eduard takker for god ro og orden.
Frederik takker for de interessante foredrag om vedvarende energi.
Frederik takker de afgåede bestyrelses  medlemmer.

Referent:
Agnete Broge


